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Algemeen 
Op 8 februari werd duidelijk dat het kabinet en de KNVB 14 miljoen uittrekt voor het 
bestrijden van racisme en andere discriminatie in het voetbal. Het bedrag wordt besteed aan 
het driejarig plan ‘Ons voetbal is van iedereen’ dat zich richt op voorkomen, handhaven en 
signaleren van discriminatie. Het bestaat uit 20 maatregelen, waaronder een 
trainingsprogramma voor 600 amateurclubs, een scholingsprogramma voor scheidsrechters 
en medewerkers, Fair Play trajecten bij clubs en op scholen en een meldingsapp. 

 Is bij de wethouder bekend of ook op Rijswijkse voetbalverenigingen wordt 
gediscrimineerd? En bij andere sportverenigingen? 

 Weet de wethouder of de Rijswijkse voetbalverenigingen en scheidsrechters ook mee 
gaan doen met het trainings- en scheidsrechtersprogramma van ‘Ons voetbal is van 
iedereen’? 

 Zal de wethouder de Fair Play trajecten op scholen stimuleren? 

Hoewel in het sportakkoord en Nota Sport en bewegen discriminatie niet wordt genoemd, 
speelt wel een positieve sportcultuur een belangrijke rol: iedereen moet zich welkom voelen 
bij een sportvereniging. 

 Is de wethouder van plan het onderwerp discriminatie ook bij de andere 
sportverenigingen extra onder de aandacht te brengen?


